

### **Vorschlag des Vorstands zur Verwendung des Bilanzgewinns 2014**

Der Vorstand schlägt vor, den im festgestellten Jahresabschluss der PNE WIND AG ausgewiesenen Bilanzgewinn für das Geschäftsjahr 2014 in Höhe von € 63.288.721,50 wie folgt zu verwenden:

Ausschüttung einer Dividende von € 0,04 je dividendenberechtigter Stückaktie dies sind bei 76.553.439 dividendenberechtigten Stückaktien	€ 3.062.137,56
Vortrag auf neue Rechnung	€ 60.226.583,94
Bilanzgewinn	€ 63.288.721,50

13. September 2015

### **Bericht des Aufsichtsrats über das Ergebnis seiner Prüfung des Vorschlags des Vorstands zur Verwendung des Bilanzgewinns 2014**

Der Aufsichtsrat hat den oben wiedergegebenen Vorschlag des Vorstands zur Verwendung des Bilanzgewinns 2014 in seiner Sitzung am 13. September 2015 umfassend geprüft und erörtert. An dieser Sitzung hat ein Vertreter des Abschlussprüfers der Gesellschaft teilgenommen. Es bestanden keine Einwände. Der Aufsichtsrat schließt sich dem Vorschlag des Vorstands über die Gewinnverwendung nach eigener Prüfung an.

13. September 2015

**Proposal of the Board of Directors for the appropriation of retained earnings  
for the fiscal year 2014**

The Board of Directors proposes that the retained profit for the fiscal year 2014 disclosed in the adopted annual financial statements of PNE WIND AG and amounting of euro 63,288,721.50 be appropriated as follows:

Distribution of a dividend of euro 0.04 for each no-par value share entitled to dividend; with 76,553,439 no-par value shares entitled to dividend, this results in	euro 3,062,137.56
Balance to be carried forward	euro 60,226,583.94
Retained profit	euro 63,288,721.50

September 13, 2015

**Supervisory Board's report on the result of its examination  
of the proposal of the Board of Directors for the appropriation of retained earnings  
for the fiscal year 2014**

In its meeting on September 13, 2015, the Supervisory Board reviewed and discussed comprehensively the above proposal of the Board of Directors for the appropriation of retained earnings for the fiscal year 2014. A representative of the auditor of PNE WIND AG participated in such meeting. There were no objections. The Supervisory Board, following its own examination, approved the proposal of the Board of Directors regarding the appropriation of profit.

September 13, 2015